
AABENRAA RIDEKLUB MØNTERHØJ 
 

Mødet i bestyrelsen onsdag den 20. juni 2018 kl 19:30 

 

Deltagere: Solvejg, Lisbeth, Nadja, Annette, Anette og Hans Henrik  

 

1. Planlægning af møde med hallen den 31. august 2018 fra kl. 17 

 

Vi skal tale om visioner om rammerne for, hvad vi vil med stedet og klubben på sigt. Arno 

fra DRF vil deltage fungere som ordstyrer. 

 

Der sendes en dagsorden ud forinden med opdeling af de temaer der skal være genstand 

for visionerne: 

• Hallerne  

• Rytterstue 

• Stuehus 

• Udendørs baner  

• Staldene 

• Vedligeholdelse af udearealerne … ukrudtbekæmpelse 

2. Banekortbetaling 

 

Samarbejdet med hallen om opkrævning og afregning af banekort virker ikke.  

 

Fra 1. januar 2019 ønsker vi selv at opkræve banekort for alle der bruger hallen – også 

hallens opstaldere.  

 

Det skal meddeles til hallen og deres opstaldere. Hallens opstaldere skal således melde sig 

til på klubmodul med virkning far 1.1.19. Solvejg underretter hallen herom.  

 

3. Ringridning/DHL 

 

Som nævnt i forrige referat har klubben fået til opgave at hjælpe med at sætte telte op 

søndag den 19. august og med at hjælpe under selve løbets afvikling den 23. august. Der 

skal bruges 30 personer. Ingen har pt. meldt sig uagtet der er sendt besked ud. Anette vil, 

hvis hun får en formuleret besked, godt sende den ud via klubmodul.  

 



AABENRAA RIDEKLUB MØNTERHØJ 
 

Meddelelsen skal lyde således: ”Kære medlem samt din familie, venner og bekendte. 

Klubben har brug for 30 personer søndag den 19. august til opsætning af telte m.v. for 

DHL løbet. Det giver en god indtægt til klubben. Efter indkøb af fiberbunden, er kassen 

næsten tom. Tilmelding skal ske til Jette Christensen på sms – 60 80 28 86”. 

 

Vi har ikke fået bartjansen ved årets ringridning. Derimod har vi fået servering af kage og 

saft om søndagen. Det skal vi bruge 8 til. Disse er endnu ikke fundet. 

  

4. Pæresamling 

 

Nu, hvor vi har fået ny bund er det overordentlig vigtigt at fjerne pærer straks. Det er 

derfor nu besluttet, at pærer skal samles om straks, inden der rides videre. Det gælder for 

begge haller. Ved brud på den regel gives der 2 ugers karantæne hvor hallen ikke må 

benyttes. Dette uden afkortning i det betalte halkort.  

 

5. Eventuelt  

 

Den nye fiberbund suger meget vand. Vandingssystemet kan ikke følge med. Vi (Solvejg) 

undersøger om brandværnet kan komme og mætte banen med vand.  

 

6. Næste møde 

 

 

 

Den 20. juni 2018 

Hans Henrik 


